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کنعانیزادگان
سومینخریدقرمزها

عصر دیروز محمدحســـین کنعانی زادگان که در چند روز 

اخیـــر اخباری مبنی بر احتمال حضورش در پرســـپولیس 

مطرح بود بالاخره به این باشـــگاه رفت و قراردادی دوساله 

را با رضا درویش، مدیرعامل این تیم امضا کرد. کنعانی که 

فصل قبل در لیگ قطر توپ می زد پس از پایان قراردادش 

با الاهلی به ایران برگشت و قرار است در فصل بیست وسوم 

پیراهـــن قرمزها را به تن کند. با توجه به قانون جدید لیگ 

برتر او پس از شـــهاب زاهدی به دلیل اینکه از باشـــگاهی 

غیرایرانی راهی پرسپولیس شـــده، دومین خرید خارجی 

آنها محسوب می شود و این تیم حالا تنها می تواند دو خرید 

خارجی دیگر داشته باشد.

کامیابینیابهدنبالحضور
درتیمهایمدعی

کمال کامیابی نیا، هافبک سابق پرسپولیس بعد از جدایی 

تلخی که از این باشـــگاه داشـــت، به دنبال این است  که 

همچنـــان در تیم های بالای جدول بازی کند و به نوعی در 

بورس باشد. در این میان تیم هایی مثل سپاهان و تراکتور 

تمایلی برای جذب او نشـــان نداده انـــد و فولاد هم از نظر 

مالی با این بازیکن به توافق نرســـیده اســـت. در این میان 

باشـــگاه ذوب آهن برای جذب کمال چراغ سبز نشان داده 

اما او تاکیـــد کرده که می خواهد در تیم های بالای جدول 

بازی کند. قرار اســـت در این مورد کمال یکی، دو روز دیگر 

صبر کند تا پیشنهادی خوب از تیم های متمول به دستش 

برسد که البته هنوز این اتفاق رخ نداده است.

رضایتمربیاسپانیایی
ازوضعیتبدنیسرخپوشان

تمرینات پرسپولیس در مقایسه با فصل پیش 10 روز دیرتر 

شروع شد و این درحالی بود که یحیی و دستیارانش شروع 

تمرینات را 5 تیر ماه برنامه ریزی کرده بودند تا به مانند فصل 

قبل بیشتر از 40 روز فرصت آماده سازی تیم شان را داشته 

باشند. اما بعد از بررسی وضعیت بدنی بازیکنان در تمرینات 

اخیر مشخص شد که اکثر بازیکنان از تمرینات اختصاصی 

دور نبوده و در شـــرایط بدنی مناســـبی قرار دارند. با توجه 

به همین مســـاله لوسادا از شـــرایط بدنی شاگردانش ابراز 

رضایت کرد. با این حال او تمرینات ســـختی را در روزهای 

اخیر برای شـــاگردانش در نظر گرفتـــه تا یک تیم خوب را 

بـــرای فصل پیش رو آماده کند. لوســـادا مربی کاربلد و در 

عین حال سختگیر است از این رو سرخپوشان حسابی او و 

تمریناتش را قبول دارند. 
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سرخپوشان پایتخت بعد از پشت سر گذاشتن روزهای پرالتهاب درحال حاضر به دنبال 

این هســـتند هر چه زودتر لیست خود را تکمیل کرده و راهی اردوی خارجی شوند. در 

این میان یحیی گل محمدی ســـفری دوروزه به ترکیه داشت تا از کمپ محل تمرینی 

تیمش در استانبول بازدید داشته باشد. سرمربی سرخپوشان اردوی دوهفته ای را برای 

تیمش در ترکیه برنامه ریزی کرده است اما احتمال اینکه زمان این اردو به 10 روز برسد 

نیز زیاد است. طبق برنامه ریزی سرخپوشان قرار شده تا 20 تیرماه جاری به ترکیه سفر 

کنند. یحیی همچنین سه بازی دوستانه در این اردو برای تیمش هماهنگ کرده است 

که احتمالا حریف آخر پرسپولیس یکی از تیم های خوب ترکیه ای باشد. 

خارجیهادرترکیهبهاردواضافهخواهندشد
سرمربی پرسپولیس برای تکمیل تیمش در نظر دارد حداقل دو بازیکن خارجی دیگر در 

پست های دروازه، هافبک و حمله جذب کند. در این میان در پست دروازه و هافبک چند 

گزینه داخلی هم به یحیی معرفی شده اند که مشغول بررسی وضعیت آنهاست. البته اگر 

انتقال عزت اللهی به پرسپولیس نهایی شود سرمربی این تیم قید جذب بازیکن خارجی 

در خط هافبک را خواهد زد. برای خط حمله نیز چند مهاجم از طریق واسطه ها به خود 

یحیی معرفی شده اند که او درحال بررسی وضعیت آنهاست. یحیی تاکید داشته و دارد که 

خارجی های تیمش زودتر نهایی شوند تا در اردوی ترکیه به جمع سرخپوشان اضافه شوند. 

هرچند مسئولان باشگاه پرسپولیس فعلا درگیر انتقال نفرات داخلی به تیم شان هستند. 

آلکثیرحرفآخررازد
باشگاه پرسپولیس همان طور که انتظار می رفت و خبرش را هم داده بودیم حاضر نبوده و 

نیست که در مورد مسائل مالی مقابل عیسی آل کثیر کوتاه بیاید. اگرچه خواسته عیسی 

و مدیربرنامه هایش در مذاکرات انجام گرفته به زعم مدیران باشگاه نامعقول بوده است. 

او در نیم فصل هم درخواست 15 میلیارد تومان برای تمدید قرارداد 6 ماهه داشت که 

درنهایت رضا درویش با رقم پنج و نیم میلیارد تومان با او قرارداد بســـت. حالا عیسی به 

دنبال این اســـت تا آن ماجرا را جبران کند و درخواســـت 25 تا 30 میلیارد را از درویش 

کرده است. جالب اینکه باشگاه پرسپولیس به وی اعلام کرده با او قرارداد 13 میلیاردی 

امضا می کنند و دو ســـه میلیارد هم آپشن در قراردادش خواهند گذاشت. پیشنهادی 

که با دلخوری شـــدید عیسی همراه شده و او گفته ارزشش خیلی بیشتر از اینهاست. 

عیسی روز جمعه به این پیشنهاد پاسخ منفی داده و بعد از آن هم دیگر مذاکره ای بین 

طرفین انجام نگرفته است. شواهد امر نشان می دهد که عیسی فصل آینده در تیمی 

غیر از پرسپولیس بازی خواهد کرد مگر اینکه او خواسته مالی اش را پایین بیاورد. تراکتور 

یکی از مشتریان جدی عیسی است و در نیم فصل هم این تیم خیلی منتظر او ماند اما 

درنهایت این بازیکن در پرسپولیس ماند. از قرار معلوم این بار عیسی احتمالا تصمیمی 

خلاف آنچه در نیم فصل گرفت، می گیرد. 

سرلکیاعزتاللهی؟
یحیی گل محمدی هدفش این است که تیمش را برای مدعی بودن در آسیا ببیند. به 

همین خاطر او نفراتی چون محمدحسین کنعانی زادگان، سعید عزت اللهی، شهریار 

مغانلو، شـــهاب زاهدی را در لیســـت خرید خود قرار داد. او این نفرات را به اضافه همه 

نفرات فصل پیشش )به غیر از لیست مازاد( می خواست. درویش هم تا الان سعی کرده 

که همه نفرات مدنظر یحیی را جذب کند. هرچند در این بین مغانلو با سپاهان قرارداد 

داشت و انتقالش منتفی شد. در این بین شرایط برای جذب عزت اللهی هم راحت نیست 

از این جهت که باشگاه دانمارکی )وایله( رقم های سنگینی را برای رضایتنامه عزت اللهی 

طلب می کند. از طرفی پیشنهاد تمدید قرارداد را به این بازیکن داده اما او پاسخش فعلا 

منفی است. در همین راستا باشگاه پرسپولیس چند بار با باشگاه دانمارکی ایمیل زده 

و حتی حاضر است تا 400 هزار دلار برای رضایتنامه عزت اللهی هزینه کند. مذاکرات 

بین دو باشگاه همچنان ادامه دارد. در این میان موضوع تمدید قرارداد میلاد سرلک هم 

پیچیده شده است. باشگاه پرسپولیس از نظر مالی هنوز با ایجنت او به توافق نرسیده و 

درویش خواستار دیدار با خود این بازیکن است. از طرفی این باشگاه به دنبال استعلام 

گرفتن از سازمان لیگ است تا ببیند از چه طریق می تواند مشکل سربازی او را حل کند. 

در این بین یحیی به دنبال در اختیار داشتن هر دو بازیکن است اما در عین حال تاکید 

کرده که حتما یکی از آنها تا قبل از اردوی ترکیه سرخپوش شود. 

شرطایجنتپریرابایدعملیشود
باشگاه پرسپولیس برای توافق با لئاندرو پریرا باید خواسته ایجنت او را برآورده سازد و تا 

زمانی که این اتفاق رخ نداده قرارداد این مهاجم برزیلی فسخ نخواهد شد. شرط ایجنت 

پریرا این است که او خودش برای این بازیکن جانشین بیاورد و قصد دارد در همین یکی 

دو روز گزینه های مدنظرش را معرفی کند. باشگاه پرسپولیس این شرط ایجنت برزیلی 

را پذیرفته و اگر بخواهد از فرد دیگر مهاجم خارجی بگیرد آن وقت باید پول بیشتری به 

پریرا بابت فســـخ قرارداد پرداخت کند. در این میان چند واســـطه هم به خود درویش و 

همچنیـــن یحیی گل محمدی مهاجم خارجی معرفی کرده اند و باید دید درنهایت چه 

پیش خواهد آمد. در این مورد مسئولان باشگاه پرسپولیس قول هرگونه همکاری را به 

ایجنت پریرا داده اند و منتظرند تا بازیکنانی که او معرفی می کند را به یحیی اعلام کنند. 

بیرانوندشاکیازبدقولیباشگاه
علیرضا بیرانوند قبل از اینکه بخواهد قراردادش را با باشـــگاه پرســـپولیس فسخ کند از 

مدیریت این باشـــگاه قول گرفته بود تا روز پنجشنبه هفته گذشته مطالباتش را از این 

باشگاه دریافت کند. بعد از اینکه او چهارشنبه شب قرارداد جدید با باشگاه پرسپولیس 

امضا کرد قرار شد ظرف 48 ساعت طلبش پرداخت شود که تا عصر دیروز این اتفاق رخ 

نداده بود. با توجه به این مساله بیرانوند از این بدقولی دوباره شاکی بود و این موضوع را 

به اطلاع مسئولان باشگاهش رساند. در همین راستا قرار شد تا قبل از ظهر امروز حتما 

پرداختی به بیرانوند و البته دیگر بازیکنان پرسپولیس انجام شود. 

یحییرویهنانوفحسابکرده
در روزهای اخیر صحبت های زیادی در مورد اینکه وحدت هنانوف از لیست پرسپولیس 

کنار گذاشته خواهد شد مطرح شده است. در این مورد وقتی پیگیر شدیم دریافتیم که 

یحیی روی این مدافع تاجیک روی چند پست حساب کرده و فعلا قصد کنار گذاشتن 

او را ندارد. مگر اینکه مجبور به این کار شـــود. در آن صورت هنانوف قرضی راهی تیم 

دیگر خواهد شـــد. با توجه به اینکه هنانوف قابلیت بازی در پست های دفاع و هافبک 

راست، دفاع چپ و دفاع میانی و البته هافبک دفاعی را دارد، یحیی به او اعتقاد ویژه ای 

دارد. ضمن اینکه وحدت سابقه بازی در لیگ قهرمانان آسیا را دارد و از این رو در عین 

جوانی باتجربه است. 

آخرین تلاش های پرسپولیس برای بستن تیمی آسیایی

ید عزت اللهی در اولویت، عیسی کوتاه نیامد خر

پیغام تراکتور از ترکیه: ما آماده ایم شما چطور؟

باشگاه پشیمان شد؛ خارجی ها گران هستند
درآمدزایی با دریافت غرامت از رضایی

تیم تراکتور با یک شروع خوب تمرینات را در ترکیه دنبال می کند. 

تراکتوری هـــا که بـــا پاکو خمز فصل راضی کننده ای را پشـــت 

سرگذاشتند بر این باور بودند که اگر زودتر این مربی را به خدمت 

می گرفتند چه بسا مدعی قهرمانی هم می شدند. حال آنها با این 

ذهنیت به استقبال لیگ برتر می روند. باشگاه تراکتور که بیشتر 

امکانات یک باشگاه حرفه ای در ایران را برای بازیکنانش فراهم کرده 

است دیگر به چشم یک رقیب معمولی وارد مسابقات نمی شود 

بلکه ادعای قهرمانی دارد؛ یا حداقل اینکه می خواهد همچون 

بالانشینان برای کسب قهرمانی رقابت جانانه ای راه بیندازد. از 

این رو با چند تغییر در کادر اجرایی قصد دارد تیمی متفاوت روانه 

رقابت ها کرده و حتی در آسیا هم حرفی برای گفتن داشته باشد. 

اردودرحدتیمملی
یکی از بهترین کمپ های ترکیه برای اردوی تیم تراکتور رزرو شده 

است و آنها زیر نظر خمز اسپانیایی شرایط خوبی را سپری می کنند. 

تراکتوری ها برای انتخاب کمپ تمرینی وسواس زیادی به خرج 

دادند و از آنجا که می دانستند خمز سختگیر است و در این مسائل 

با کسی شوخی ندارد، تلاش کردند یکی از بهترین کمپ ها را در 

استانبول در نظر بگیرند که شاید هم سطح کمپ های تمرینی 

تیم ملی باشـــد و البته زنوزی هم در این مورد به آنها چراغ ســـبز 

نشان داد. به این ترتیب نماینده باشگاه پس از بررسی کمپ های 

کشـــورترکیه، 11 کمپ انتخاب کرد و پس از بررسی شرایط این 

11 کمپ و معیارهای خمز برای حضور در این اردو و البته در نظر 

گرفتن شرایط برگزاری بازی تدارکاتی کمپ فعلی را انتخاب کردند. 

تراکتور که صبح و بعد از ظهر تمرین می کند، در این اردو در کمپ 

باشـــگاه فنرباغچه به مصاف اورنبورگ روسیه رفت که این دیدار 

درنهایت با تســـاوی سه بر سه به اتمام رسید. اردوی آماده سازی 

تیم  فوتبال تراکتور در ترکیه از 12 تیرماه آغاز شد به مدت دو هفته 

ادامه خواهد داشت و علاوه بر این دیدار یک بازی تدارکاتی دیگر 

هم در دستور کار این تیم قرار دارد. شرایط اردو راضی کننده است 

و بازیکنان با وجود سختی تمرینات سر ذوق آمده و نه تنها خسته 

نیستند که به شدت از این میزان از آماده سازی استقبال کرده  اند. 

هوشـــنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه تراکتور در مورد رضایت 

اعضای تیم از اردوی ترکیه گفت: »ما تلاش کردیم اردوی خوبی 

تدارک ببینیم و اتفاقا از عملکرد تیم با خبریم. آنها به شـــدت در 

حال آماده سازی هستند و خود را برای حضور قدرتمند در لیگ و 

البته آسیا آماده می کنند. در حالی که آنها در اردو به سر می برند 

ما نیز در تدارک هستیم تا علاوه بر آمادگی برای لیگ برتر خود را 

آماده حضور در پلی آف لیگ قهرمانان آسیا کنیم. طراحی لباس، 

آمادگی ورزشـــگاه و بســـیاری موارد دیگر وجود دارد که از سوی 

باشگاه پیگیری می شود.« 

نصیـــرزاده در حالی این موارد را مطرح کرد که تراکتور به عنوان 

چهارمین نماینده ایران، در مرحله ی پلی آف لیگ  قهرمانان آسیا، 

31 مردادماه سال جاری به مصاف برنده  دیدار دوتیم باشوندارا 

کینگز بنگلادش و شارجه امارات خواهد رفت. 

پیغامتراکتورازترکیه
یکـــی از بهترین اتفاقات برای خمز کـــه در اردوی ترکیه رخ داد 

درخشش دوباره آلوز بود. این بازیکن یکی از بهترین فصل های 

فوتبالی خود را با تراکتور پشت سرگذاشت و شاید خیلی ها منتظر 

افول او بودند اما اخباری که از ترکیه مخابره می شود حکایت از 

درخشش دوباره این بازیکن دارد. 

ریکاردو آلوز که ســـال گذشته به عنوان یکی از خریدهای بزرگ 

تراکتور از غیرت قزاقستان به ایران آمد، در فصل اخیر لیگ برتر 

نمایش درخشانی ارائه کرد و در 26 بازی به میدان رفت و توانست 

آمار جالب توجه 13 پاس گل را به ثبت برساند تا به عنوان برترین 

پاسور فصل 1402-1401 فوتبال ایران معرفی شود. حالا نه تنها 

توقع از او بالا رفته که کارش هم سخت تر شده است؛ از این رو وقتی 

از ترکیه خبر می رسد که او همچنان پاس گل می دهد و یکی از 

آماده ترین ها نشان می دهد، یعنی روزهای خوب همچنان برای 

تراکتور یکی پس از دیگری از راه می رسند. 

حالا صفا هادی و گوســـتاوو واگنین را به این موارد اضافه کنید. 

هر سه گل سرخ پوشان تبریزی را گوستاوو واگنین به ثمر رساند 

و با درخشـــش خیره کننده خود مانع از شکست تیمش شد. با 

جدایی عباس زاده و رضا اسدی تراکتوری ها به شدت نگران خط 

حمله تیم شـــان بودند. اما وقتی خمز از گوستاوو به جای پست 

هافبک میانی، به عنوان هافبک هجومی و بعضا مهاجم ســـایه 

مقابل اورنبورگ روسیه استفاده کرد توانست هت تریک کند. 

لیستتراکتوربستهنشدهاست
تراکتور در یارگیری این فصل تقریبا خوب عمل کرد و در حالی که 

16 بازیکن از دست داد  موفق شد نفرات خوبی به خدمت بگیرد. 

آنها در شلوغی بازار نقل و انتقالات هرچند با چند مهره سرشناس  

به دلیل رقم درخواستی بالایشان به توافق نرسیدند، اما در یارگیری 

خوب عمل کردند. با توجه به نیاز خمز در چند پست مخصوصا 

دفاع و کمربند میانی نفراتی به خدمت تیم در آمدند که با تجربه 

بوده و کیفیت قابل قبولی هم دارند. حسین پورحمیدی، سعید 

آقایی، سیامک نعمتی، شجاع خلیل زاده، عارف آقاسی، مهدی 

حسینی، مهدی شیری و ادیب زارعی بازیکنانی هستند که به 

خدمت تراکتور آمدند و حتی صحبت از حضور نفرات دیگر از جمله 

محمد نادری است. به این ترتیب هنوز این تیم تکمیل نشده و به 

این جمع نفرات دیگری هم اضافه می شود. 

مدیرعامل باشـــگاه تراکتور در مورد اینکـــه آیا این نفرات هزینه 

سنگینی روی دست باشگاه تراکتور گذاشته اند به »فرهیختگان« 

چنین گفت: »نمی گویم این بازیکنان را با قیمت پایین گرفتیم اما 

هزینه زیادی هم نکردیم. بالاخره بازیکنان متوجه سقف موجود 

در قراردادها شدند و هر جا نشستند باید با همین شرایط مذاکره 

می کردند. در نتیجه وقتی با پیشنهاد ما مواجه شدند دیدند با 

توجه به رعایت سقف موجود چیزی کمتر از دیگر باشگاه ها هم 

نیستیم. همین باعث شد انتخاب خوبی داشته باشند و به تراکتور 

بیایند. بازیکنان به خوبی متوجه شرایط هستند و از انتخاب های 

خوب به راحتی عبور نمی کنند.« 

تراکتوررودستخورد
فراموش نکنیم تراکتور یک وینگر اسپانیایی هم به خدمت گرفت؛ 

آلوارو خیمنز که در تیم ایبیزا شاگرد خمز بود. قرار نیست پرونده 

بازیکنان خارجی این تیم با این یک بازیکن بسته شود. تراکتورها 

با پیشنهاد خمز چند بازیکن را مورد بررسی قرار دادند و حتی در 

این مورد چند جلسه هم پیش از اردوی ترکیه با سرمربی تیم شان 

داشتند اما هنوز در مورد به خدمت گرفتن این نفرات به جمع بندی 

نرسیده اند. البته تراکتوری ها که زمانی خود از پیشنهاد دهندگان 

جذب بازیکن خارجی بودند و حتی پیشنهاد دادند محدودیت ها 

در این زمینه کمتر شـــود حالا برای جذب خارجی های مد نظر 

خود تردید دارند. البته این اتفاق قابل پیش بینی بود؛ چراکه با 

وجود هزینه سرسام آور جذب بازیکن خارجی و البته قراردادهایی 

که نمی توان به دلار بست، جذب این نفرات سخت خواهد بود. 

هوشنگ نصیرزاده در مورد ادامه روند یارگیری تیم تراکتور به ما 

گفت: »ما هنوز میل به جذب بازیکن خارجی داریم اما قیمت ها 

واقعا سرسام آور است. بازیکنان خوب پول خوب می خواهند که 

از توان ما خارج است. انتقال برخی بازیکنان خیلی گران تمام 

می شـــود. از این رو در صورتی که با بازیکنی بر سر مسائل مالی 

به توافق برســـیم حتما اعلام می کنیم و در جذب چنین نفراتی 

درنگ نخواهیم کرد.« 

تراکتوربهغرامتکاوهنیازدارد
یکی دیگر از مواردی که این روزها باعث تعجب همگان شد انصراف 

باشگاه تراکتور از شکایت علیه کاوه رضایی است. وقتی فدراسیون 

فوتبال ابطال شکایت باشگاه تراکتور از کاوه رضایی را اعلام کرد، 

به نظر می رسید که توافقی حاصل شده است. بیشتر تصورات این 

بود که باشگاه تراکتور با این بازیکن یا باشگاه سپاهان بر سر مبلغی 

توافق کرده و با دریافت پولی به عنوان رضایتنامه به او اجازه انتقال 

به سپاهان را داده است. موضوع اما اصلا اینگونه نبود. باشگاه 

تراکتور پیش تر به سپاهانی ها یا هر باشگاهی که کاوه رضایی را 

جذب می کرد هشدار داده بود که ممکن است جذب این مهاجم 

با خطراتی برای آنها نیز همراه باشد، اما سپاهان بدون توجه به این 

هشدار و با این ادعا که در مورد کاوه استعلام گرفته است ترجیح 

داد این بازیکن پر حاشیه را به خدمت بگیرد. 

باشگاه تراکتور اما خود را در این موضوع محق می داند چراکه با 

دریافت غرامت از او، که مبلغ کمی نیست، می تواند بر مشکلات 

مالی فائق آمده و حتی بازیکن خارجی بگیرد. وی پیش از این و 

بعد از اینکه فسخ این بازیکن غیر قانونی اعلام شده و شکایتش 

از تیم اســـتقلال رد شد، اعلام کرد که از او شکایت نمی کند اما 

می توانند به توافق برسند تا هم او ضرر نکند و هم باشگاه تراکتور 

به حق و  حقوش برســـد اما این بازیکن و وکلایش زیر بار نرفتند و 

حالا با ســـپاهان قرار داد بسته اند. شاید در واقع تراکتوری ها با 

این اقدام قصـــد دارند کاوه را تنبیه کنند؛ چراکه آنها بارها به او 

هشدار دادند و حتی ادعا کردند نمی خواهند باعث نابودی وی 

شوند اما هیچ چراغ سبزی از او ندیدند و درنهایت شکایت خود را 

پس گرفتند تا با ادله بیشتر شکایت کرده و این بازیکن و باشگاه 

سپاهان را نقره داغ کنند. 

در همین رابطه نصیرزاده به ما گفت: »پس گرفتن شکایت اصلا به 

معنی انصراف ما نیست بلکه می خواهیم دوباره شکایت کنیم. ما 

هیچ ضرر و زیانی از این بازیکن یا باشگاه طرف قراردادش نگرفتیم 

و هیچ رضایتی حاصل نشده بلکه می خواهیم با جمع آوری مدارک 

بیشتر شکایت محکمی کرده و به حق و حقوق مان برسیم.«

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار


